
Mestské zastupiteľstvo v Strážskom 

 

 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva 

v Strážskom  

konaného dňa 14. marca 2024 

 

 

 

Prítomní:  Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová,  

Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, 

Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

    

Návrhová komisia: Ing. Ondrej Drutár, Jozef Meňovčík, Vladimír Šandor 

  Hlasovanie: 

 ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová,  

Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý,  

Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam 

Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

   

Overovatelia:  Ing. Ondrej Drutár, Jozef Meňovčík  

 Hlasovanie: 

 ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová,  

Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, 

Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam 

Olbricht, PhD., Vladimír Šandor  

 

 

 

Zapisovateľka:         Jana Balická 
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O t v o r e n i e 

 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril o 15,00 hodine a viedol Patrik Magdoško, ktorý 

privítal poslancov, zástupcov firmy KOOR Východ, s. r. o. Košice Mgr. Demjana, Ing.  Fecuru 

a ostatných prítomných.  

Primátor navrhol zmenu v programe dnešného zasadnutia MsZ nasledovne: znenie bodu č. 12 

Práce naviac na stavbe „Výstavba zberného dvora v meste Strážske“ opraviť na znenie 

„Náklady na vykonané práce na dvore Technických služieb mesta Strážske“. 

MUDr. Jurečková, PhD. navrhla doplniť do programu dnešného zasadnutia MsZ za bod č. 22 

bod „Návrh na určenie mesačného platu primátorovi mesta Strážske“. 

 

Pôvodný program: 

1.   Otvorenie 

2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3.   Schválenie programu zasadnutia MsZ 

4.   Kontrola plnenia uznesení 

5.   Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

6.   Informácia o stave tepelného hospodárstva Mesta Strážske – KOOR Východ, s.r.o.  

7.   Informácia o hospodárení Mesta Strážske v zastúpení Domspráv, s. r. o. byty, teplo a iné  

      služby Michalovce za rok 2023 

8.   Návrh VZN č.1/2024 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na  

      trhových miestach  

9.   Návrh Dodatku č. 5 k VZN č. 1/2008 o poskytovaní jednorazových sociálnych dávok    

      Mestom Strážske 

10. Podanie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt „Obnova Materskej školy  

      v Strážskom“ 

11. Prehľad projektov mesta Strážske  

12. Práce naviac na stavbe „Výstavba zberného dvora v meste Strážske“ 

13. Návrh na I. zmenu rozpočtu mesta Strážske rozpočtovým opatrením č. 1/2024 

14. Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi – správa za rok 2023 

15. Vyhodnotenie preventívnych protipožiarnych kontrol za rok 2023  

16. Plán preventívnych protipožiarnych kontrol na rok 2024 

17. Správa o činnosti MsP za rok 2023 

18. „Dokument starostlivosti o dreviny mesta Strážske“ 

19. Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti za rok 2023 

20. Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o výsledku kontroly  

21. Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti 

22. Informácie zo zasadnutí komisií  
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      - Návrh na rozdelenie dotácií z rozpočtu mesta pre športové kluby na rok 2024 

      - Návrh na rozdelenie dotácií z rozpočtu mesta pre spoločenské organizácie na  

        rok 2024 

      - Vyhlásenie podmienok verejnej obchodnej súťaže – predaj ATS Stanica  

23. Interpelácie poslancov 

24. Diskusia-Rôzne 

25. Záver 

                          

Hlasovanie: ZA: 0  

Proti: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

Hlasovaním poslancov nebol pôvodný program zasadnutia MsZ schválený. 

 

Program s navrhovanými zmenami: 

1.   Otvorenie 

2.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov 

3.   Schválenie programu zasadnutia MsZ 

4.   Kontrola plnenia uznesení 

5.   Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

6.   Informácia o stave tepelného hospodárstva Mesta Strážske – KOOR Východ, s.r.o.  

7.   Informácia o hospodárení Mesta Strážske v zastúpení Domspráv, s. r. o. byty, teplo a iné  

      služby Michalovce za rok 2023 

8.   Návrh VZN č.1/2024 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na  

      trhových miestach  

9.   Návrh Dodatku č. 5 k VZN č. 1/2008 o poskytovaní jednorazových sociálnych dávok    

      Mestom Strážske 

10. Podanie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt „Obnova Materskej školy  

      v Strážskom“ 

11. Prehľad projektov mesta Strážske  

12. Náklady na vykonané práce na dvore Technických služieb mesta Strážske 

13. Návrh na I. zmenu rozpočtu mesta Strážske rozpočtovým opatrením č. 1/2024 

14. Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi – správa za rok 2023 

15. Vyhodnotenie preventívnych protipožiarnych kontrol za rok 2023  

16. Plán preventívnych protipožiarnych kontrol na rok 2024 

17. Správa o činnosti MsP za rok 2023 

18. „Dokument starostlivosti o dreviny mesta Strážske“ 
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19. Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti za rok 2023 

20. Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o výsledku kontroly  

21. Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti 

22. Informácie zo zasadnutí komisií  

      - Návrh na rozdelenie dotácií z rozpočtu mesta pre športové kluby na rok 2024 

      - Návrh na rozdelenie dotácií z rozpočtu mesta pre spoločenské organizácie na  

        rok 2024 

      - Vyhlásenie podmienok verejnej obchodnej súťaže – predaj ATS Stanica  

23. Návrh na určenie mesačného platu primátorovi mesta Strážske. 

24. Interpelácie poslancov 

25. Diskusia-Rôzne 

26. Záver 

                          

Hlasovanie za program s navrhovanými zmenami:  

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

K bodu č. 4: Kontrola plnenia uznesení 

 

Informoval primátor: 

 

V Uznesení č. 279/2023 zo dňa 14.12.2023 v časti odporúča: 

Vypracovať znalecký posudok na stanovenie všeobecnej hodnoty nehnuteľnosti „ATS 

budova Chemik“ a podmienky verejnej obchodnej súťaže na odpredaj s termínom splnenia 

01.03.2024 – znalecký posudok a podmienky boli vypracované, podmienky sú samostatným 

bodom dnešného zasadnutia MsZ. 

 

Kontrolu plnenia uznesení MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 5: Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ 

 

Informoval primátor: 

Pripomienka Ing. Drutára: 

 – v Krivošťanoch spevniť chodník, ktorý vedie z jednej ulice na druhú cez mestský pozemok 

tam, kde sa nachádza škola. 
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Primátor - touto záležitosťou sme sa zaoberali s tým, že dočasné riešenie použitím makadamu 

na spevnenie chodníka by viac uškodilo, ako pomohlo, preto je potrebné na vybudovanie 

riadneho chodníka vypracovať projektovú dokumentáciu a na zasadnutí MsZ to prejednať. 

Pripomienky p. Šandora: 

 –po výstavbe kruhového objazdu nie je osvetlený rímskokatolícky kostol, mal by byť 

osvetlený tak, ako bol v minulosti.  

Primátor – na nasledujúci deň po zasadnutí MsZ bol rímskokatolícky kostol osvetlený. 

- nájsť priestory pre dospelých na zábavu, napr. zriadiť mestskú pingpongáreň. 

Primátor – touto požiadavkou sa zaoberáme. Na mestský úrad bola doručená žiadosť od 

Športového klubu Atéma, o. z. o pridelenie priestorov pre svoju činnosť, ktorú chce rozšíriť 

o hru pingpongu. Hľadáme spoločné priestory,  na budúce zasadnutie MsZ predložíme 

stanovisko. 

Pripomienka Ing. Olbrichta, PhD.:  

Aký je percentuálny podiel odpadu čiernych skládok za rok 2023, porovnať rok 2022 a rok 

2023. 

Primátor – za rok 2023 mesto eviduje nelegálnu skládku komunálneho odpadu na pozemku 

firmy TP2 pri vodárni, ktorá bola zlikvidovaná v roku 2023 zamestnancami MsPS. Náklady na 

odstránenie skládky boli refakturované spoločnosti SK 24 Reality, Snina, ktorá bola pôvodcom 

tejto skládky. 

Ing. Drutár – bola uložená aj nejaká sankcia ? 

Primátor – podnet bol doručený z Okresného úradu Michalovce, odbor životného prostredia, 

ktorý riešil uloženie pokuty. Ak by mesto operatívne nezistilo pôvodcu, tak náklady na 

odstránenie skládky by znášalo mesto. 

 

Riešenie pripomienok zo zasadnutí MsZ zobralo MsZ na vedomie. 

 

K bodu č. 6: Informácia o stave tepelného hospodárstva Mesta Strážske – KOOR 

Východ, s.r.o.  

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii. Primátor podrobne informoval o stave systému 

tepelného hospodárstva KOOR Východ, s. r. o., o realizovaných opatreniach v roku 2023, 

o aktuálnom stave výroby a rozvodu tepla a teplej úžitkovej vody. Taktiež informoval 

o plánovaných opatreniach pre rok 2024 – 2025 a budúce obdobia.  

Spoločnosť KOOR Východ, s. r. o. žiada mesto Strážske o vyradenie a likvidáciu dlhodobo 
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nevyužívanej pôvodnej technológie (3 kotlov) z majetku mesta a demontáž týchto zariadení 

spolu s príslušenstvom vrátane komína, zabezpečiť zbúranie prístavby kotolne. V takto 

vzniknutých priestoroch bude umiestnená technológia kotla na výrobu tepla z drevnej štiepky 

a uložené kontajnery na uskladnenie drevnej štiepky. Zároveň žiadajú poslancov MsZ 

o vyjadrenie sa k Žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy o 10 rokov, ktorá bola doručená ešte 

dňa 19.06.2023. 

Primátor informoval, že mesto sa zaoberalo vyradením a likvidáciou uvedenej technológie ešte 

koncom minulého roka,  vyraďovacia komisia už vyradila uvedené 3 kotly, bol vypracovaný 

znalecký posudok, aj projektová dokumentácia a momentálne prebieha verejné obstarávanie 

na zbúranie týchto zariadení. 

Čo sa týka žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy o 10 rokov, po konzultácii s právnikom 

mesta je potrebné splniť všetky náležitosti na vybavenie uvedenej žiadosti, až následne na to, 

bude žiadosť predložená na zasadnutie MsZ. 

Prebehla obsiahla diskusia, v ktorej na otázky a pripomienky poslancov odpovedal  

Mgr. Demjan a Ing. Fecura, zástupcovia firmy KOOR Východ, s. r. o. 

 

Informáciu o stave tepelného hospodárstva Mesta Strážske - KOOR Východ s. r. o. Košice MsZ 

zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 7: Informácia o hospodárení Mesta Strážske v zastúpení Domspráv, s. r. o. 

byty, teplo a iné služby Michalovce za rok 2023 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Úvodný komentár mal primátor s tým, že 

je potrebné sa zaoberať možnosťou navýšenia fondu údržby a opráv, vzhľadom k tomu, že 

momentálna výška je nepostačujúca. Bolo doručených viacero žiadostí od nájomníkov 

bytového domu na ul. Obchodnej 440, kde nájomníci žiadajú mesto o nájdenie vhodného 

riešenia pri odstránení závad. Touto záležitosťou sa zaoberala aj bytové komisia a komisia 

výstavby a ÚP. 

Ing. Olbricht, PhD., predseda komisie výstavby a ÚP – komisia vzala na vedomie zlý 

technický stav budovy U3, ktorý je vo vlastníctve mesta a odporúča navýšiť fond opráv 

a údržby. 

P. Baánová, predsedníčka bytovej komisie – komisia sa touto záležitosťou zaoberala. 

Nájomníci predpokladajú, že zatekanie do bytov vzniká zo zatekania strechy, z čoho im 

v bytoch vznikajú plesne, ktoré nepoškodzujú len bytové zariadenie v jednotlivých bytoch 

nájomníkov, ale aj ich zdravie. Žiadosť je podpísaná 20 nájomníkmi bytového domu U3. 



- 7 - 

Komisia odporúča zistiť príčinu vzniku týchto závad, je to úloha pre referenta výstavby, 

termín podania správy do najbližšieho zasadnutia MsZ.  

Primátor – uvedené byty sú v hroznom stave, je potrebná komplexná oprava strechy aj celej 

budovy. Oslovíme Domspráv, s. r. o., požiadame o stanovisko ohľadom zistenia porúch, 

závad,  o vypracovanie prehľadu, v akom stave sú tieto byty, či sú to nejaké manuálne 

poškodenia alebo iné príčiny. 

 

MUDr. Jurečková, PhD. -  aká je vymožiteľnosť nevymožiteľných pohľadávok ? Či to nie je 

návod pre tých, čo neplatia, že nevymožiteľné škrtnem a ideme ďalej ?  Musí to byť stále 

zverejňované, že sú to nevymožiteľné pohľadávky ? 

Primátor – túto záležitosť prejednáme s ekonomickým oddelením, či to vieme dať do 

nejakých odpisov, aby to tam stále nefigurovalo. 

 

Informáciu o hospodárení Mesta Strážske v zastúpení Domspráv, s. r. o. byty, teplo a iné 

služby Michalovce za rok 2023 MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 8: Návrh VZN č.1/2024 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania 

služieb na trhových miestach  

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že VZN z roku 2020  

neobsahovalo trhové miesto – príležitostný trh „Gazdovské dni“, preto bolo potrebné 

vypracovať nový návrh VZN. V zmysle zákona bol návrh VZN odoslaný na posúdenie na 

Štátnu veterinárnu a potravinovú správu Michalovce (ŠVaPS). ŠVaPS vydala súhlasné 

stanovisko pri akceptovaní ich pripomienok uvedených v stanovisku. Na uvedené bolo zvolané 

zasadnutie obchodno-podnikateľskej komisie, ktorá vyhodnotila pripomienky k návrhu. 

 

P. Baánová, predsedníčka obchodno-podnikateľskej komisie - komisia vyhodnotila 

pripomienky ŠVaPS ako odôvodnené a navrhuje ich zapracovať do návrhu VZN v zmysle 

súhlasného stanoviska ŠVaPS 

 

MsZ schvaľuje: 

Pripomienky Regionálnej veterinárnej a potravinovej správy Michalovce k návrhu VZN  

č. 1/2024.  

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 
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MsZ sa uznieslo: 

Na VZN č. 1/2024 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových 

miestach s pripomienkami. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

K bodu č. 9: Návrh Dodatku č. 5 k VZN č. 1/2008 o poskytovaní jednorazových 

sociálnych dávok Mestom Strážske 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že do zákonom 

stanovenej lehoty neboli doručené žiadne pripomienky. Návrh bol prejednaný na komisii 

sociálnej pomoci a zdravotníctva. V článku 5 ods. 4 sa znenie „70,- € nahrádza znením do  

150,- €“ a v článku 5 ods. 4 sa znenie „100,- € nahrádza znením do 200,- €“  

MUDr. Jurečková, PhD. – návrh bol vypracovaný na návrh poslankyne D. Baánovej. Komisia 

odporúča návrh dodatku schváliť. 

 

MsZ sa uznieslo: 

Na Dodatku č. 5 k VZN č. 1/2008 o poskytovaní jednorazových sociálnych dávok  Mestom 

Strážske. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

K bodu č. 10: Podanie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt „Obnova 

Materskej školy v Strážskom“ 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor informoval, že mesto predložilo 

Žiadosť o poskytnutie nenávratného finančného príspevku dňa 23.02.2024.. Cieľom výzvy 

a zapojenia sa do projektu je zlepšenie energetickej hospodárnosti a obnovy budovy ako 

podpora využívania OZE vrátane zariadení, ktoré sú súčasťou systému zásobovania energiou  

verejných budov. Ukončenie hlavných aktivít projektu (nadobudnutie právoplatnosti 

Kolaudačného rozhodnutia) je 07/2026.  

MUDr. Jurečková, PhD. – spoluúčasť je nula, ale máme na to, aby sme zaplatili neoprávnené 

náklady vo výške 122 tis. Eur, ktoré sa zvyknú navýšiť ? 
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Ing. Lecáková, vedúca ekonomického oddelenia – v minulosti bol fond a ešte je, ktorý sa 

používal na spolufinancovanie alebo na takéto neoprávnené náklady, preto obce nejdú do 

projektov, keď nemajú prostriedky v tomto fonde alebo nejakú rezervu. Výsledky 

hospodárenia ešte nie sú finálne, ale zostatky predchádzajúcich fondov rezerv by mohol byť 

asi  190 – 200 tis. eur, takže by sa mohli použiť práve na tieto výdavky. Je potrebné sa 

rozhodnúť, či ho použijeme na takýto veľký projekt,  alebo budeme rozhadzovať tu 2 000 eur,  

či 5 000 Eur na rôzne iné účely. Čo sa týka prevádzky, pri tvorbe rozpočtu máme úver, máme 

ho vyrovnaný a nemáme prebytok bežného rozpočtu, otázka je, ako sa bude plniť. Podielové 

dane mesačne prichádzajú približne 150 tis. Eur. Nehovorím, že mesto nemá peniaze, ale je to 

o čase. Ak budú podnikateľské subjekty poctivé, tak prostriedky budú prichádzať už v apríli.  

 

MUDr. Jurečková, PhD. – v projekte je aj fotovoltika, solárne panely, ale nie je v ňom oprava 

strechy, takže to budú ďalšie výdavky. Nemôžeme dať solárne panely na pokazenú strechu.  

Primátor – nebude potrebné vymeniť celú strechu, je potrebná len sanácia. Na komisii výstavby 

a ÚP bolo povedané,  že asi bude lepšie nezapájať sa do viacerých malých projektov, ale napr. 

do 2 veľkých – vnútrobloky a MŠ. Realizácia by bola až v roku 2025 – odovzdanie stavby je 

4/2026. Niektoré práce by mohli zrealizovať technické služby. Dá sa aj efektívne opraviť, 

nemusí to stáť státisíce. Tiež by sme mali brať do úvahy, že úpravy budú efektívnejšie, napr. 

tepelné čerpadlo zníži sumu za vykurovanie, takže náklad na MŠ sa veľmi zníži. Za pol roka 

máme hneď späť výdavky, ktoré sa dali na fotovoltiku.  

MUDr. Jurečková  PhD. – je potrebné sa pozrieť aj na demografickú krivku, koľko je tu cudzích 

detí, koľko očakávame nárast a či bude postačovať kapacita, či nebude potrebné robiť inú 

prístavbu k MŠ. Nie som proti, ale musíme mať aj zodpovednosť a pozerať aj do budúcna, 

keby sa niečo udialo, aby sme sa nedostali o pol roka do stavu, že nebudeme mať z čoho žiť.  

Primátor - ďalšia fáza je rozšírenie kapacity MŠ, kde pôjde výzva. Malo by byť 17.200 Eur na 

jedného žiaka na rozšírenie pri náraste 40 žiakov. Pripravujeme dokumentáciu, aby sme nemali 

navýšené náklady na výstavbu, schodisko bude využiteľné pre obidve budovy.  

Riaditeľka MŠ žiadala kompenzáciu za poškodenie pri zemetrasení, ale bolo to zamietnuté. 

PaedDr. Matuchová – MŠ má kapacitu 104, nevybavených žiadostí máme minimum. Bolo by 

dobré, aby riaditeľka MŠ s referentkou školstva zistili na matrike o koľko bude viac detí v 

období, keď sa zmení legislatíva, že od 4 rokov veku dieťa bude musieť byť prijaté do MŠ. 

A vyrátať približné percento, o ktoré sa má zvýšiť kapacita MŠ.  

PhDr. A. Jurečková, referent školstva – je nefér, že rodičia, zákonní zástupcovia žiakov z iných 

obcí neprispievajú napr. na tieto výdavky. V minulosti sme chceli zmeniť vo VZN odlišné 
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poplatky pre tieto deti, ale vrátilo sa nám to od právnika, že by to bolo diskriminačné.  

PaedDr. Matuchová – sú obce, ktoré majú rôzne riešené tieto poplatky, napr. za dvojročné je 

iný poplatok a pod. 

Primátor – do najbližšieho zasadnutia MsZ referent školstva spolu s riaditeľkou MŠ vypracujú 

prehľad, aký sa očakáva nárast 4-ročných detí zo Strážskeho, koľko je detí mimo trvalého 

bydliska v Strážskom, počet vybavených žiadostí o nástup do MŠ. 

 

Podanie Žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt „Obnova Materskej školy 

v Strážskom MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 11: Prehľad projektov mesta Strážske  

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma ako súčasť materiálov k MsZ. 

Primátor informoval, že mesto má záujem podať Žiadosť o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku pre projekt „Regenerácia vnútroblokového priestoru ul. Okružná –  

ul. Družstevná, Strážske“, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta 

Strážske. Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizácie uvedeného 

projektu prostredníctvom výzvy: Výzva na podporu rozvoja prvkov zelenej a modrej 

infraštruktúry v obciach a mestách. Výška spolufinancovania je najmenej 8 %, t. j. cca  

70 907 eur s DPH. Cieľom projektu je zabezpečiť obyvateľstvu kvalitné životné prostredie na 

„starom sídlisku“ (posilnenie biodiverzity) a projektu, ktorý má aj estetickú funkciu. Ťažisko 

projektu predstavuje tvorbu a posilnenie prvkov zelenej a modrej infraštruktúry. 

Uvedená žiadosť sa rieši prostredníctvom Rady partnerstva KSK, ktorá musí byť najskôr 

schválená Radou partnerstva, až potom sa bude schvaľovať na zasadnutí MsZ. 

 

PaedDr. Matuchová - zvážiť, ktoré projekty sú potrebné, aby sa mesto nedostalo do platobnej 

neschopnosti. 

Primátor – projekty nie sú financované z bežného chodu mesta, sú to investičné akcie, ktoré 

budú financované z rezervného fondu, na ktorom je dostatok finančných prostriedkov. Až 

keď bude žiadosť schválená, až potom budeme o nej rokovať na zasadnutí MsZ 

 

Medzi poslancami a primátorom prebehla obsiahla diskusia, v ktorej odzneli názory 

poslancov ohľadom projektov mesta, aby mesto zodpovedne pristupovalo k čerpaniu 

rozpočtu mesta. 
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P. Malík – sú už dokončené kontajnerové stojiská ? 

Primátor – sú dokončené, ale je potrebné zabezpečiť zámky, dorobiť prístupové cesty, aby 

boli efektívne.  Prístupové cesty sa postupne dokončujú, vysoké náklady nepredpokladáme, 

vzhľadom k tomu, že to bude realizovať MsPS, 

MUDr. Jurečková, PhD. – sú to náklady mesta ? 

Primátor - sú to náklady mesta, mesto uhradí na prístupy cca 2 000 eur a zámok na jedno 

stojisko 10 - 15 eur. 

P. Baánová – je potrebné hľadať riešenie na osvetlenie stojísk, po tme je ťažko sa tam dostať. 

Zároveň poukázala na katastrofálny neporiadok na stojiskách, ktoré poslancom 

zdokumentovala fotodokumentáciou.  

Primátor - ak sa kontajnery uzamknú, mal by tam byť už poriadok. 

Prebehla obsiahla diskusia ohľadom problému neporiadku na novovybudovaných 

kontajnerových stojiskách v meste. 

P. Kusý poukázal na to, že zber odpadu a upratovanie pri kontajneroch je dlhodobým 

a veľkým problémom. Všetko je o našich občanoch.  Sondujeme celé mesto, aby bol občan 

spokojný. Snáď sa pohneme ďalej. Nie je to jednoduché namontovať svetlo do stojiska, stojí 

to tiež nejaké finančné prostriedky. 

P. Malík - na autobusových zastávkach je veľký neporiadok. 

Primátor poukázal na problém s nečistotou pri autobusových zastávkach pri Bille a starom 

sídlisku, kde cestujúci používajú zastávky ako toaletu. Upozorňoval na to na rokovaní so 

Železnicami SR, že ak sa premiestnia náhradné autobusové spoje do mesta, budeme tu mať 

zhromaždenie ľudí a verejné WC. 

P. Baánová požadovala aktualizovať a doplniť materiál Prehľad projektov mesta Strážske. 

 

Podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekt „Regenerácia vnútroblokového 

priestoru ul. Okružná – ul. Družstevná, Strážske“ MsZ zobralo na vedomie. 

Prehľad projektov mesta Strážske MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 12: Náklady na vykonané práce na dvore Technických služieb mesta Strážske  

 

Poslanci mali k dispozícii doma Dôvodovú správu ohľadom vykonaných potrebných prác na 

dvore Technických služieb mesta Strážske. Primátor informoval, že počas realizácie 

predmetnej stavby bola zistená potreba výstavby odtokových kanálov a základovej dosky na 

dvore technických služieb mesta Strážske, t. j.  betonáže plôch, zemné práce, presuny hmôt, 

osadenie obrubníkov a iné v mieste pod halou, pod unimobunkou a pod váhou, ako aj na iných 
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miestach. Práce sa týkali taktiež odvodnenia celkovej plochy zberného dvora. Celková suma 

nákladov na vykonané práce na dvore Technických služieb mesta Strážske činí 46 600 eur. 

 

Ing. Drutár, predseda finančnej komisie - komisia sa oboznámila s nákladmi na realizáciu 

prístupovej spevnenej plochy pri vstupe na zberný dvor vo výške 46 600 €. Rekonštrukcia tejto 

spevnenej plochy bola nevyhnutná na zabezpečenie vstupu na zberný dvor. Tieto práce neboli 

súčasťou projektu zberný dvor, ale boli nevyhnutné na ukončenie projektu zberný dvor. 

Komisia odporúča náklady na prístupovú cestu k zbernému dvoru schváliť. 

 

Ing. Olbricht, PhD., predseda komisie výstavby a ÚP – za účelom obhliadky a preverenia 

rozsahu stavebných prác vykonaných firmou TAMALEX s.r.o., Kúpeľská 66, 073 01 Sobrance 

sa konalo stretnutie komisie, poslancov, stavebného dozoru JADOZ, s. r. o., Duklianskych 

hrdinov 723/15A, 093 01 Vranov nad Topľou – Mgr. Marek Janoško a zástupcov mesta. 

Stavebný dozor potvrdil súpis vykonaných stavebných prác a doplnil, že práce sa vykonali 

z dôvodu zabezpečenia prevádzky zberného dvora. Komisia odporúča schváliť preplatenie prác 

na základe súpisu doloženého pri faktúre vo výške 46 524,25 EUR. 

Ing. Olbricht, PhD. - bol to neférový postup mesta k tejto stavbe, pretože  včas o tejto záležitosti 

neinformovali poslancov. 

P. Baánová – kto dal pokyn, aby sa zrealizovali tieto práce, kto ich odsúhlasil, aký bol dôvod 

neinformovať včas poslancov o tej záležitosti, poslanci mali byť včas informovaní.   

PaedDr. Dzurillová – poslancom bola doručená veľmi slabá dôvodová správa, ktorá mešká tri  

mesiace, teraz je to hotová vec a poslanci majú zdvihnúť ruku, čo už iné máme robiť. 

Nemôžeme tolerovať takýto postup istým firmám. Prečo bola vymazaná faktúra z decembra 

2023 ? 

MUDr. Jurečková, PhD. - ak to nezaplatíme, budeme sa musieť súdiť a zaplatíme ešte viac. 

Ing. Drutár – požadujem od mesta včasné informovanie o situácii, ktorá tu vznikla, nesmie sa 

stať, že nás čaká faktúra už na stole, myslím si, že za práce nemusíme zaplatiť. 

P. Kusý – porealizačný zámer potvrdil, že bolo nutné uvedené práce zrealizovať. Neviem si 

predstaviť, ak by sa nedokončila betonáž. 

Medzi poslancami a primátorom prebehla ostrá diskusia. 

Primátor sa snažil vysvetliť okolnosti ohľadom tejto záležitosti. Mesto opakovane žiadalo 

firmu Tamalex, s.  r. o. Sobrance o vypracovanie dôvodovej správy, ktorá bola doručená mestu 

až 04.03.2024. Stavebný dozor pravidelne vykonával svoju činnosť na kontrolných dňoch na 

stavbe. Po zhotovení stavby vykonal stavebný dozor porealizačné zameranie, po ktorom bola 
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zistená potreba vykonania prác, ktoré sú uvedené v dôvodovej správe. Firma Tamalex, s. r. o. 

Sobrance bola vysúťažená ešte v minulom volebnom období, mesto pokračovalo v realizácii 

ďalších krokov pri výstavbe. Faktúra z decembra 2023 bola vymazaná pre nesprávne 

náležitosti zo strany firmy Tamalex, s. r. o. Sobrance. Pri poslednom stretnutí mesto požiadalo 

znovu o vypracovanie podrobnej dôvodovej správy s podrobným položkami, aby mesto mohlo 

právne postupovať. Faktúra nebola ešte uhradená. Ak sa dnes schváli, neznamená to, že bude 

zaplatená. 

 

MsZ schvaľuje: 

Náklady na vykonané práce na dvore Technických služieb mesta Strážske vo výške 46 600 €. 

 

Hlasovanie: ZA: Ing. Ondrej Drutár, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor,  

Zdržal sa: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová 

 

K bodu č. 13: Návrh na I. zmenu rozpočtu mesta Strážske rozpočtovým opatrením  

č. 1/2024 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Ing. Lecáková, vedúca ekonomického 

oddelenia mala úvodný komentár, v ktorom podrobne informovala o navrhovaných zmenách 

v položkách rozpočtu mesta. 

 

MsZ schvaľuje: 

V súlade s ods. 2 písmenom a), b) § 14 Zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov zmenu rozpočtu mesta 

rozpočtovým opatrením č. 1/2024. 

Povolené prekročenie výdavkov pri dosiahnutí vyšších príjmov a to o 301 822 €. 

Rozpočet po navrhovanej zmene ako vyrovnaný. 

Príjmy vo výške:   5 266 223,00 €  

Výdavky vo výške  5 266 223,00 € 

Príjmy: 

Bežný rozpočet    5 180 482,00 € 

Kapitálový rozpočet             0 € 

Finančné operácie       85 741,00 € 

Rozpočet mesta    5 266 223,00 € 
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Výdavky: 

Bežný rozpočet   4 994 423,00 € 

Kapitálový rozpočet                  81 600,00 € 

Finančné operácie     190 200,00 € 

Rozpočet mesta   5 266 223,00 € 

Hlasovanie: ZA: Ing. Ondrej Drutár, Ing. Martin Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor,  

Zdržal sa: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová, Peter Malík, PaedDr. Eva Matuchová 

 

K bodu č. 14: Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi – správa za 

rok 2023 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár.  

P. Malík, predseda komisie ŽP – komisia správu prerokovala a odporúča ju zobrať na vedomie. 

Mgr. Danišová, referent odpadového hospodárstva - v roku 2023 bol v porovnaní s rokom 2022 

zaznamenaný nárast produkcie zmesového komunálneho odpadu o 35,37 t, t. j. o 4,2 %.  

V produkcii drobného stavebného odpadu od obyvateľov bol zaznamenaný medziročný nárast 

až o 52,39 t, t. j. o 57,3 %. Produkcia objemného odpadu sa oproti roku 2022 znížila o 46,04 t, 

t. j. o 19,1 %. Odpadu z cintorínov bolo vyvezených o 0,33 t menej, t. j. menej o 3 %. V 

porovnaní s rokom 2022 bolo na skládku celkom vyvezených o 41,39 t odpadu viac. Celkový 

náklad MsPS za službu uloženia odpadu na skládku bol v roku 2023 nižší o 2 572,37 €.  V roku 

2023 bolo vytriedených celkom 943,29 t triedených zložiek komunálneho odpadu (vrátane 

kovov z výkupní) čo je o 122,01 t viac ako v roku 2022. Úroveň vytriedenia odpadov za rok 

2023 je 43,75 %. Pozitívne ju ovplyvnil výkup kovového odpadu od fyzických osôb v okolitých 

výkupniach. V porovnaní s rokom 2022 bol najvyšší pokles triedenia zaznamenaný u papiera 

o 8,49 t, skla o 8,2t, plastov o 10,9 t a kuchynského odpadu o 13,04t. 9. Nárast množstva 

vytriedeného odpadu sme zaznamenali u kovov o 130,904 t a dreva o 30,02 t. Každý občan 

mesta v priemere za minulý rok vyprodukoval 228 kg komunálneho odpadu (zmesový, 

objemný, odpad z cintorína), 33 kg drobného stavebného odpadu a 217,7 kg z komunálneho 

odpadu (vrátane kovov a školského zberu) vytriedil. 

Primátor upozornil na to, že výška poplatku za uloženie komunálneho odpadu na skládke 

odpadov od 01.03.2024 do 28.02.2025 zostáva na úrovni 18 eur za tonu, nakoľko percento 

vytriedenia odpadov sa pohybuje v rozmedzí 40-50% podobne ako v roku 2022.  Ak by sme 

pri výpočte hodnoty vytriedenia vychádzali iba z množstiev vytriedených zložiek komunálneho 

odpadu, mimo kovových odpadov z výkupní, bola by hodnota vytriedenia 25,85 % a výška 
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poplatku za uloženie komunálneho odpadu na skládke odpadov by bola 27 eur. Úroveň 

vytriedenia odpadov za rok 2023 je 43,75 %., čo pozitívne ovplyvnil výkup kovového odpadu 

od fyzických osôb v okolitých výkupniach, za čo im poďakoval. 

 

Nakladanie s komunálnymi a drobnými stavebnými odpadmi – správu za rok 2023 

MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 15: Vyhodnotenie preventívnych protipožiarnych kontrol za rok 2023  

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

P. Malík, predseda komisie ŽP – komisia odporúča uvedený materiál schváliť. 

 

MsZ schvaľuje: 

Vyhodnotenie preventívnych protipožiarnych kontrol za rok 2023. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

K bodu č. 16: Plán preventívnych protipožiarnych kontrol na rok 2024 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

P. Malík, predseda komisie ŽP – komisia odporúča uvedený materiál schváliť. 

 

MsZ schvaľuje: 

Plán preventívnych protipožiarnych kontrol na rok 2024. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

K bodu č. 17: Správa o činnosti MsP za rok 2023 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma ako súčasť materiálov MsZ. Úvodný 

komentár mal primátor. 

Ing. Drutár – máme cenové ponuky na zvyšné kamery mimo námestia na kamerový systém ? 

Primátor – máme vypracovaný projekt ešte z roku 2018- 2019 vo výške 750 – 800 tis. Eur. Ak 

bude vyhlásená výzva s nulovou spoluúčasťou, mesto by sa zapojilo, aby sme kamerový 
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systém doplnili na ostatné lokality v našom meste, napr. do parku na amfiteáter a detské 

ihrisko.  

P. Roman, bývalý náčelník MsP poďakoval bývalým primátorom a prednostom MsÚ, 

súčasnému primátorovi a prednostke MsÚ, poslancom MsZ, zamestnancom MsÚ za 

spoluprácu a prejavenú dôveru v uplynulom období.  Vyjadril presvedčenie, že jeho spolupráca 

nekončí a naďalej sa plánuje stretávať a spolu rozvíjať ochranu verejného poriadku v našom 

meste. 

Primátor sa poďakoval p. Romanovi v mene všetkých primátorov, prednostov MsÚ a kolegov 

za dobrú činnosť a spoluprácu počas jeho pôsobenia na MsÚ. 

 

Správu o činnosti MsP za rok 2023 MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 18: „Dokument starostlivosti o dreviny mesta Strážske“ 

 

Písomný pracovný materiál mali poslanci k dispozícii doma v elektronickej podobe. 

Primátor informoval, že „Dokument starostlivosti o dreviny mesta Strážske“  je 

dokumentáciou ochrany prírody a krajiny v zmysle Zákona č. 543/2002 Z. z. a Vyhlášky  

č. 170/2021 Z. z. MŽP SR, ktorou sa vykonáva Zákon č. 543/2002 Z. z. o ochrane prírody a 

krajiny v znení neskorších predpisov. Poskytuje prehľad o rozmiestnení, stave, kvalite a 

ekologickom, krajinotvornom, estetickom a kultúrno-historickom význame drevín v 

katastrálnom území mesta Strážske, obsahuje návrhy na starostlivosť o dreviny a umiestnenie 

výsadby drevín v katastrálnom území obce a je podkladom na rozhodovanie orgánov ochrany 

prírody. 

 

MsZ zobralo na vedomie „Dokument starostlivosti o dreviny mesta Strážske“. 

 

K bodu č. 19: Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti za rok 

2023 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

 

MsZ zobralo na vedomie Správu hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti za 

rok 2023. 
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K bodu č. 20: Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o výsledku kontroly  

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Primátor mal úvodný komentár. 

 

MsZ zobralo na vedomie Správu hlavného kontrolóra mesta Strážske o výsledku kontroly. 

 

K bodu č. 21: Správa hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti 

 

Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma v elektronickej podobe. Primátor mal 

úvodný komentár. 

 

Správu hlavného kontrolóra mesta Strážske o kontrolnej činnosti MsZ zobralo na vedomie. 

 

K bodu č. 22: Informácie zo zasadnutí komisií  

 

Obchodno-podnikateľská komisia – informovala p. Baánová 

 

Podmienky obchodnej verejnej súťaže na predaj majetku mesta ATS stanica Chemik: 

– na základe uznesenia MsZ bol vypracovaný znalecký posudok a pripravené podmienky OVS. 

Hodnota znaleckého posudku je 8 500 Eur, do podmienok sme dali 10 000 Eur. Ku 

podmienkam je vypracovaná aj kúpna zmluva, ktorá obsahuje podmienku s nasledovným 

znením: Podmienkou OVS je využitie predmetu OVS nasledovne: do doby 5 rokov od podpisu 

zmluvy musí byť v predmete zriadená maloobchodná prevádzka a do 10 rokov od podpisu 

zmluvy sa musí maloobchodná činnosť riadne prevádzkovať. Na komisii sa diskutovalo 

o dodržaní tejto podmienky a tiež aj o právnych možnostiach, čo sa udeje v prípade jej 

nedodržania. Uvedené skutočnosti sú ošetrené v predloženej kúpnej zmluve. Zmluva 

a podmienky boli vyhotovené právnikom mesta.  

Stanovisko komisie: Komisia odporúča schváliť podmienky OVS, ktoré boli súčasťou 

materiálov MsZ.  

 

MsZ schvaľuje: 

V súlade s čl.3  bod  3 písm. a) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Strážske, 

prebytočnosť nehnuteľností uvedených v bode C/3 tohto uznesenia podľa čl. 2 bod 1 Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Strážske. 
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

MsZ schvaľuje: 

Spôsob prevodu majetku obce podľa § 9 ods. 2 písm. a), b) v spojení s § 9a ods. 1 písm. a) 

Zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov predajom 

nehnuteľnosti, formou obchodnej verejnej súťaže, a to: 

- parcely reg. “C“ s parcelným číslom 523/6 o výmere 111 m², druh pozemku: zastavaná 

plocha a nádvorie, zapísanej na LV č. 1236, okres Michalovce, obec Strážske, katastrálne 

územie Strážske, vo vlastníctve mesta Strážske, spoluvlastnícky podiel 1/1  

-stavbe: ATS budova so súpisným číslom 246 postavenej na parcele reg. “C“ s parcelným 

číslom  523/6, zapísanej  na LV č. 1236, okres Michalovce, obec Strážske, katastrálne územie 

Strážske  vo vlastníctve mesta Strážske, spoluvlastnícky podiel 1/1. Účastníkom ponúkaná 

kúpna cena za predmet obchodnej verejnej súťaže (ako celku) nesmie predstavovať sumu nižšiu 

ako 10 000,- EUR. Vyhlasovateľ obchodnej verejnej súťaže Mesto Strážske nie je platcom 

DPH. Cena za nehnuteľnosti bola stanovená na základe Znaleckého posudku č. 2-2024 zo dňa   

25.01.2024 vypracovanom Ing. Milanom Pencákom, znalcom (ev. č. 912699) v celkovej výške  

8 500 EUR.  

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

MsZ schvaľuje: 

Podmienky obchodnej verejnej súťaže v zmysle § 9 ods. 2 písm. b) zák. SNR č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov, ktoré tvoria prílohu č. 1 tohto uznesenia. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

MsZ žiada: 

-Zverejniť oznámenie o zámere predaja nehnuteľností formou obchodnej verejnej súťaže, v 

zmysle bodu C/3 tohto uznesenia, na svojom webovom sídle, úradnej tabuli a v regionálnej 

tlači. 
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Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

MsZ žiada: 

-Zverejniť vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže v zmysle bodu C/4 tohto uznesenia na svojom 

webovom sídle, úradnej tabuli a v regionálnej tlači. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

MsZ žiada: 

-O podpísanie menovacích dekrétov členov odbornej  komisie podľa čl. 4.2 bod 5 Zásad 

hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Strážske. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

MsZ žiada: 

-Vykonať všetky potrebné úkony súvisiace s realizáciou obchodnej verejnej súťaže v zmysle 

bodu C/3 a C/4 tohto uznesenia.  

Termín: 30 dní odo dňa schválenia uznesenia. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

MsZ žiada: 

-Predložiť informatívnu správu o výsledku obchodnej verejnej súťaže.  

Termín: 30 dní od vyhodnotenia obchodnej verejnej súťaže. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 
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Mgr. Vasilková Želmíra žiada o ukončenie prenájmu priestorov dohodou. Sú to priestory 

stávkovej kancelárie Fortuna. Nájom bude ukončený k 28.02.2024. Na uvoľnené priestory sa  

vypracuje posudok o trhovej cene a bude ponúknutý na prenájom v rámci kompetencie 

primátora mesta. Stanovisko komisie: Komisia berie na vedomie. 

 

CO kryt – komisia odporúča v prípade, ak sa nebude realizovať projekt zdravotného strediska, 

zaoberať sa riešením žiadostí, ktoré boli mestu doručené t. j. 101 drogérie (priestory po Milk 

Agre) a Martina Tušeková (priestory po bare Kocka).  

P. Malík – v akom stave je strecha na CO kryte, keď ju chceme prenajímať. 

Primátor – strecha je v zlom stave, je nutné sa týmto problémom zaoberať. 

 

- na miestnom trhovisku je nutné venovať zvýšenú pozornosť kontrolám, či je zaplatené za 

predajné miesto. Taktiež upozorniť predávajúcich na preparkovanie áut mimo chodníka, riešiť 

nové predajné stánky. 

- schodiská pri budovách sú v katastrofálnom stave – CO kryt a budova U2 (od pedikérky).  

 

Primátor – z dôvodu zistených nedostatkov bolo mestu doručené z Okresného úradu 

Michalovce, katastrálny úrad prerušenie konania, ktoré sa týka Zmluvy o zriadení vecného 

bremena. Písomný materiál mali poslanci k dispozícii doma. Návrh na vklad podáva 

Východoslovenská distribučná, a. s. Je potrebné zrušiť pôvodné uznesenie a schváliť nové 

uznesenie a odstrániť požadované nedostatky. 

 

MsZ ruší: 

Bod A/3 Uznesenia č. 277/2023 zo dňa 27.10.2023. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

MsZ schvaľuje: 

V súlade s čl. 4.8 písm. a)  aa ) bod 10  Zásad hospodárenia a nakladanie s majetkom  mesta 

Strážske  a Zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov:  

a) zriadenie vecného bremena in personam v prospech oprávneného z vecného bremena - 

Východoslovenská distribučná, a. s., Mlynská 31,04291 Košice, IČO 36599361, povinnosť 

strpieť umiestnenie elektro-energetického zariadenia na: 
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-parcele CKN s parcelným číslom 1171/3, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, o 

výmere 280 m², v spoluvlastníckom podiele 1/1, zapísanej na LV č. 1236, katastrálne územie 

Strážske, obec Strážske, okres Michalovce 

- parcele EKN s parcelným číslom 1510/3, druh pozemku: vodná plocha, o výmere 1976 m², v 

spoluvlastníckom podiele 1/1, zapísanej na LV č. 1765, katastrálne územie Strážske, obec 

Strážske, okres Michalovce,  

-parcele CKN s parcelným číslom 1193/1, druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, 

o výmere 15 351 m², v spoluvlastníckom podiele 1/1,zapísanej na LV č. 1236, katastrálne 

územie Strážske, obec Strážske, okres Michalovce, 

-parcele CKN s parcelným číslom 1152/6, druh pozemku: zastavaná plocha  a nádvorie, 

o výmere 1518 m²  v spoluvlastníckom podiele 1/1,zapísanej na LV č. 1236, katastrálne územie 

Strážske, obec Strážske, okres Michalovce, v rozsahu podľa Geometrického plánu 

č.23.00181/2023, číslo úradného overenia G1-301/23 dňa 31.05.2023, overila Ing. Lenka 

Sýkorová, vyhotovenom spol. HRDLIČKA-SLOVAKIA s.r.o., IČO 36579009, autorizačne 

overenom Ing. Vladimíra Szabó Ječná dňa 17.5.2023, 

b) cena za zriadenie vecného bremena v zmysle znaleckého posudku č. 237/2023 znalca  

Ing. Pavol Maťufka, evidenčné číslo 914065,  

c) doba neurčitá.  

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

MsZ schvaľuje: 

V súlade s bodom C/5a), 5b), 5c) tohto uznesenia, zmluvu o zriadení vecného bremena 

č.1338/VSD/2023 medzi povinným z vecného bremena – Mesto Strážske a oprávneným z 

vecného bremena: Východoslovenská distribučná, a. s., so sídlom: Mlynská 31, 042 91 Košice, 

IČO: 36599361, ktorej predmetom bude zriadenie vecného bremena podľa podmienok 

uvedených v bode C/5a),5b), 5c) tohto uznesenia. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Neprítomný: Peter Malík  

 

Zápis z obchodno-podnikateľskej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 
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Športová komisia – informoval Ing. Hajdučko 

 

Podľa VZN č. 5/2010 a uzatvorených zmlúv boli športové organizácie povinné predložiť           

vyúčtovanie dotácie za rok 2023 do 15.01.2024, čo bolo zo strany všetkých športových klubov 

dodržané. Komisia kultúry, školstva a mládeže navrhuje presunúť žiadosť o dotáciu od 

Slovenského rybárskeho zväzu medzi dotácie športovej komisie. 

Komisia odporúča schváliť návrh dotácií pre športové kluby nasledovne: 

 

MsZ schvaľuje: 

Dotácie pre športové kluby v roku 2024 

   Volejbalový klub      1 500 €  

Športový kolkársky klub        800 €  

Klub slovenských turistov     1 200 €  

Oddiel kulturistiky a silového trojboja   1 000 €  

Športový klub Strážske – futbalový oddiel            11 500 €  

Mestský bežecký oddiel      1 750 €  

Tanečný aerobik         500 €  

Tenisový klub         200 €  

MMA-CROSSFIT         850 € 

Atéma športový klub       200 € 

Slovenský rybársky zväz        500 € 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

Vzhľadom k tomu, že vznikajú nové športové kluby a súčasný rozpočet 20 000 eur je 

nepostačujúci, komisia navrhuje mestu v budúcnosti navýšiť rozpočet pre športové kluby. 

P. Roman predložil návrh na prijímanie nových športových oddielov do systému prideľovania 

dotácií  mesta Strážske. 

Zápis zo športovej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Komisia kultúry školstva a mládeže – informovala PaedDr. Matuchová 

 

Komisia kultúry, školstva a mládeže sa oboznámila s prípravou akcií v meste Strážske do 

mesiaca jún  2024. Dňa 06.03.2024 akcia „Namaľuj si kraslicu“, 27.03.2024  „Deň učiteľov“. 
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V mesiaci apríl  sú plánované akcie: 22.04.2024 „Medzinárodný deň Zeme“, 30.04.2024 

„Stavanie mája“ a po dohode s riaditeľmi škôl aj akcia “Strážčanský slávik 2024“. Mesiac máj 

2024 bude patriť 07.05.2024 pietnemu aktu kladenia vencov pri príležitosti „Dňa víťazstva nad 

fašizmom“, 13.05.2024 pripravovaná akcia  „Deň matiek“ a  31.05. – 01.06.2024 bude patriť 

26. ročníku „Strážčanského jarmoku a Medzinárodnému dňu detí“ . Program na niektoré akcie 

zabezpečujú školy a školské zariadenia v spolupráci s mestom Strážske.  Mesiac jún 2024 patrí 

tradične otváraniu letnej sezóny na mestskom kúpalisku a sviatku Dňa otcov -14.06.2024 - 

súťaž vo varení guľášu na kúpalisku s názvom „Furt dačo“.  

Komisia vyjadrila želanie, aby ako poradný orgán participovala na výbere umeleckých telies 

do programu pri organizovaní jarmoku, nakoľko svojím členstvom a návrhmi prezentujú 

názory obyvateľov mesta Strážske. 

Komisia sa oboznámila so žiadosťami o dotácie pre spoločenské organizácie na rok 2024. 

Žiadosti v požadovanom termíne do 30.10.2023 odovzdali z 9 organizácii iba JDS . Slovenský 

zväz protifašistických bojovníkov (24.11.2023) a Slovenský červený kríž (20.12.2023) 

odovzdali žiadosť o príspevok po termíne. Iné spoločenské organizácie – 3 cirkvi na  území 

mesta Strážske o príspevok požiadali spolu v sume 9 000 €, z toho rímskokatolícka cirkev 

5 000 €, gréckokatolícka cirkev 3 000 € a pravoslávna cirkev 1 000 €. Na základe VZN  

č. 5/2010 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta v článku 6 pri posudzovaní žiadostí 

a následne žiadostí o poskytnutí dotácií, ktoré sa predkladajú do 31.10. príslušného 

kalendárneho roka  na nasledujúci rok, v mimoriadnych a opodstatnených prípadoch právnická 

osoba a fyzická osoba, podnikateľ môže podať žiadosť aj v inom termíne. 

Komisia navrhuje zaradiť žiadosť o dotáciu pre SČK a ZO SZPB medzi dotácie na rok 2024. 

Medzi žiadosťami spoločenských organizácií o dotáciu bola komisii doručená aj žiadosť 

o dotáciu od MsO SRZ Slovenský rybársky zväz v sume  700 €, na športovú činnosť obvodnej 

organizácie na rok 2024. Komisia navrhuje presunúť žiadosť o dotáciu do športovej komisie. 

Odôvodnenie: Oficiálny názov združenia v slovenskom jazyku podľa stanov SRZ (článok 1) 

je Slovenský zväz športového rybolovu, sa domnieva, že už zo samotného názvu organizácie 

ako aj názvu činnosti sa jedná o „športový klub“, ktorý má byť zaradený so svojou žiadosťou 

o dotáciu medzi športové kluby. Preto  komisia nesúhlasí s dotáciou pre túto organizáciu.  

V ďalšom bode boli  členky komisie kultúry, školstva a mládeže informované o príprave 

výberového konania na riaditeľa/ku Základnej školy a Materskej školy, s nástupom do funkcie 

k 01.07.2024. Komisia kultúry, školstva a mládeže sa na svojom zasadnutí rozhodla 

neprerozdeľovať dotácie. Nakoľko je posudzovanie žiadostí v úlohách stálych komisií pri 

Mestskom zastupiteľstve v zmysle VZN č. 5/2010 navrhujeme: 
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- aby boli žiadosti členom komisií poskytnuté v elektronickej podobe (pdf formát) alebo scan 

alebo v tlačenej podobe do 31.01 príslušného kalendárneho roku. 

- k žiadostiam aby bolo priložené stručné zhodnotenie projektu (v elektronickej alebo tlačenej 

podobe) po skončení realizácie projektu, konkrétne: kvantitatívne a kvalitatívne výsledky a 

meratele projektu. 

Zodpovedná referentka kultúry, termín do 31.01 v danom kalendárnom roku. 

- stretnutie členov komisie kultúry, školstva a mládež s vedením mesta, členmi športovej 

komisie a poslancami s cieľom dohody a stanovenia presných pravidiel prerozdeľovania 

finančných  prostriedkov pre spoločenské organizácie a športové kluby. 

- finančné prostriedky z rozpočtu mesta pre športové kluby, spoločenské organizácie a cirkvi 

prerozdeliť až na ďalšom zastupiteľstve po uvedenom stretnutí a dohodnutí pravidiel 

prerozdeľovania. 

Komisia sa informovala, čo je so žiadosťou o dotáciu Speváckeho zboru Rozkvet, ktorá bola 

podaná 31.10.2023. Žiada, aby referentka školstva a kultúry im doručila písomnú odpoveď. 

 

PaedDr. Matuchová – aj napriek stanovisku komisie, navrhujem dnes hlasovať o schválení 

dotácií pre spoločenské organizácie nasledovne: 

Jednota dôchodcov Slovenska 400 €, Miestny spolok Slovenský červený kríž 400 €, ZO 

Slovenský zväz protifašistických bojovníkov 400 €, Rímskokatolícka farnosť Strážske 800 €, 

Gréckokatolícka farnosť P.N. Strážske 600 €, Pravoslávna cirkevná obec 600 €. 

 

P. Kusý – navrhujem schváliť dotácie pre spoločenské organizácie takto: Jednota dôchodcov 

Slovenska 400 €, Miestny spolok Slovenský červený kríž 400 €, ZO Slovenský zväz 

protifašistických bojovníkov 400 €, Rímskokatolícka farnosť Strážske 1 000 €, 

Gréckokatolícka farnosť P.N. Strážske 500 €, pre Pravoslávna cirkevná obec 500 €.  

 

Hlasovanie za návrh PaedDr. Matuchovej: 

Dotácie pre spoločenské organizácie v roku 2024 

Jednota dôchodcov Slovenska    400 € 

Miestny spolok Slovenský červený kríž  400 € 

ZO Slovenský zväz protifašistických bojovníkov 400 € 

Rímskokatolícka farnosť Strážske              800 € 

Gréckokatolícka farnosť P.N. Strážske  600 € 

Pravoslávna cirkevná obec    600 € 
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ZA: 0, Proti: Danka Baánová, PaedDr. Jana Dzurillová,, MUDr. Dana Jurečková, PhD., 

Miroslav Kusý, Peter Malík,  Jozef Meňovčík, Vladimír Šandor, Zdržal sa: Ing. Ondrej Drutár,  

Ing. Martin Hajdučko, PaedDr. Eva Matuchová, Ing. Viliam Olbricht, PhD.  

 

Hlasovaním poslancov nebol návrh PaedDr. Evy Matuchovej schválený. 

 

Hlasovanie za návrh p. Kusého: 

Dotácie pre spoločenské organizácie v roku 2024 

Jednota dôchodcov Slovenska    400 € 

Miestny spolok Slovenský červený kríž  400 € 

ZO Slovenský zväz protifašistických bojovníkov 400 € 

Rímskokatolícka farnosť Strážske           1 000 € 

Gréckokatolícka farnosť P.N. Strážske  500 € 

Pravoslávna cirkevná obec    500 € 

ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin Hajdučko, 

MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: PaedDr. Eva Matuchová 

 

Zápis z komisie kultúry, školstva a mládeže je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Finančná komisia – informoval Ing. Drutár 

 

MsPS mesta Strážske žiada mesto o navýšenie príspevku na kapitálový transfér v sume  

10 000 eur. Uvedené prostriedky potrebujú na zakúpenie 2 kusov kosačiek so zberným košom. 

MsPS pracuje vo verejnej zeleni s kosiacimi mechanizmami, ktoré nedokážu zberať zelený 

odpad. Z dôvodu monitorovacích správ ukončeného projektu „Zberný dvor“ sú povinní tento 

biologicky rozložiteľný odpad zberať a odovzdať na ďalšie zhodnotenie formou 

kompostovania. 

Primátor - rozpočet MsPS bude navýšený o kapitálový vklad vo výške 10 000 eur pri najbližšej 

zmene rozpočtu. 

  

Žiadosť MsPS mesta Strážske o navýšenie príspevku na kapitálový transfer vo výške 10 000 € 

MsZ zobralo na vedomie. 
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Ing. Drutár návrh na doplnenie člena finančnej komisie PaedDr. Ivetu Grigeľovú. 

 

MsZ volí: 

Za člena finančnej komisie PaedDr. Ivetu Grigeľovú. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, Jozef Meňovčík,  

Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: PaedDr. Eva Matuchová 

 

Zápis z finančnej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Komisia sociálnej pomoci a zdravotníctva – informovala MUDr. Jurečková, PhD. 

 

Informácia o predpokladaných možnostiach zapojenia sa do realizácie projektov na Komunitné 

centrum alebo Denný stacionár v meste Strážske. 

Komisia navrhuje, aby terénne sociálne pracovníčky spolupracovali s Jednotou dôchodcov 

a Klubom dôchodcov v meste Strážske s cieľom zistiť predbežný záujem o denný stacionár 

v meste.  Vypracovanú kompletnú správu o predbežnom záujme predložiť do 15.08.2024 na 

referát sociálnych vecí. Mgr. Michal Džugan uviedol, že skompletizuje letáky o činnosti 

Denného stacionára. Distribúciu letákov do domácností zabezpečí mesto (referát sociálnych 

vecí Mgr. Martina Kužmová) v spolupráci s inými organizáciami v meste. 

 

Zariadenie pre seniorov v meste Strážske, návrhy a možnosti riešenia z dôvodu dlhodobého 

starnutia obyvateľstva - komisia odporúča, aby primátor vstúpil do rokovania s VÚC 

a apeloval, že občania mesta Strážske, ktorí v súčasnej dobe spĺňajú podmienku umiestnenia 

do zariadenia pre seniorov, takúto možnosť v meste Strážske v súčasnej dobe nemajú.  DSS 

Harmónia Strážske v súčasnej dobe seniorov do zariadenia neprijíma. Komisia má za to, že 

občania mesta t. č. cieľová skupina seniori budovali naše mesto a majú veľké zásluhy na rozvoji 

nášho mesta. vzhľadom k tomu by mali mať zabezpečenú aj pokojnú starobu a poskytované 

adekvátne sociálne služby.  

Primátor – už som rokoval s KSK, nie je možné to zmeniť, nie je to v našich silách, mesto 

nemá žiadne páky. Je to zariadenie KSK,  od štátu dostali kategorizáciu len do 65 rokov. Je 

nevyhnutné sa touto záležitosťou zaoberať, pokúsime sa žiadať o zmenu kategorizácie. 

 

Prepravná služba v meste Strážske - informáciu predložil Mgr. Michal Džugan. 

- minimálne predpokladané náklady 500 eur mesačne, podmienka auto, 1 zamestnanec a  ďalšie 
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finančné náklady  napr. poistenie. 

- je možnosť zapojiť sa cez neverejného poskytovateľa (cez Filantropiu Michalovce  

Mgr. Michal Džugan). Filantropia Michalovce má vlastné motorové vozidlo na prepravu, pre 

mesto je to zníženie nákladov na kúpu  auta a nákladov spojených s prevádzkou. V zmysle 

zákona o sociálnych službách je mesto povinné prispievať neverejnému poskytovateľovi na 

prevádzku. Pre občanov ZŤP  časť nákladov na prepravu preplatí ÚPSVaR na základe podanej 

žiadosti. Komisia odporúča zriadiť prepravnú službu uvedeným spôsobom. V Komunitnom 

pláne sociálnych služieb mesta Strážske je uvedená prepravná služba – plánovaná hodnota 

r.2026 – 2030. Komisia navrhuje, aby terénne sociálne pracovníčky zistili v komunite mesta 

Strážske u cieľových skupín ako sú seniori, ZŤP, darcovia krvi predbežný záujem o prepravnú 

službu v meste. Vypracovanú kompletnú správu o predbežnom záujme predložiť na referát 

sociálnych vecí do 15.08.2024.  

Komisia navrhuje zrušenie členstva p. Jarmily Mešťanovej, ktorá žiadala o zrušenie členstva.  

 

MsZ ruší: 

Členstvo Jarmily Mešťanovej v komisii sociálnej pomoci a zdravotníctva.  

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, PaedDr. Eva Matuchová, Jozef 

Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor, Zdržal sa: Peter Malík 

 

Zápis z komisie sociálnej pomoci a zdravotníctva je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora 

mesta. 

 

Komisia životného prostredia – informoval p. Malík  

 

Hlavným bodom stretnutia komisie bolo predloženie Správy o nakladaní s komunálnym 

odpadom a drobným stavebným odpadom  za rok 2023 a „Dokument starostlivosti o dreviny 

mesta Strážske“.  Komisia zobrala na vedomie. 

- vysvetlenie nového postupu pri štiepkovaní konárov v meste Strážske, informácia o spôsobe 

nakladania zo zeleným odpadom -  občania mesta môžu privážať  na zberný dvor Obchodná 

ulica - táto informácia bude oznámená domácnostiam v rodinných domoch formou letákov. 

okružná križovatka - trávnik po realizácií stavby bol poškodený a nedošlo k jeho úprave, kto 

bol realizátor stavby a stavebný dozor, aby sa dalo do pôvodného stavu. 

- návrh na využitie travertínovej dlažby z námestia na skrášlenie a sfunkčnenie plochy na 

detských ihriskách. 
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Tieto  pripomienky zo strany členov komisie  ohľadne verejných priestranstiev budú oznámené 

formou listu Mestskému podniku služieb kvôli odstráneniu nedostatkov a stavebnému 

oddeleniu mesta Strážske k vysvetleniu. 

Zápis z komisie životného prostredia je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Bytová komisia – informovala p. Baánová 

 

Späťvzatie žiadosti p. Margity Adamovej o ukončenie nájomného vzťahu k 31.03.2024. 

Komisia berie na vedomie späťvzatie žiadosti p. Margity Adamovej a byt odporúča ponechať 

p. Margite Adamovej, nakoľko menovaná má zaplatené všetky predpísané mesačné úhrady za 

predpísané nájomné, aj platby za  TKO,  aj za piecku.   

Žiadosť o dvojizbový nizkoštandardný byt na ul. Laboreckej na meno Karol Goroľ, menovaný 

požiadal o byt, no zároveň podal späťvzatie uvedenej žiadosti. Zo strany mesta bolo zistené, že 

žiadateľ nemá uhradené platby za TKO, má dlh voči mestu, čím by nesplnil podmienku 

pridelenia bytu. Byty na ul. Laboreckej voľné nie sú. Komisia berie na vedomie späťvzatie 

žiadosti p. Karola Goroľa.  

Žiadosť o nízkoštandarný byt na ul. Laboreckej Strážske na meno Kristína Marcinková. TKO 

má rodina uhradené. V súčasnej dobe voľné byty na ul. Laboreckej v Strážskom nie sú. 

    

Informácia o stave nedoplatkoch za nájomné byty nižšieho štandardu na ul. Laboreckej 280/29   

a 281/27 a bytovom dome U3 na ul. Obchodnej 440 Strážske k 31.01.2024.  V mesiaci 01/2024 

bola zo strany mesta Strážske zaslaná výzva na uhradenie nedoplatkov za predpísané mesačné 

nájomné. Domspráv s.r.o Michalovce neplatičom taktiež zasielal výzvy. 

 

Zápis z bytovej komisie je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Komisia ochrany verejného poriadku – informoval p. Meňovčík  

 

Zapisovateľ Štefan Román poďakoval prítomným členom komisie za dlhodobú spoluprácu. 

Zároveň  oznámil, že sa vzdáva  funkcie zapisovateľa komisie od najbližšieho rokovania 

mestského zastupiteľstva. Ako dôvod  uviedol  ukončenie pracovného pomeru v mestskej 

polícii Strážske. 

P. Meňovčík  poďakoval p. Romanovi za spoluprácu  a za  výkon funkciu zapisovateľa. 
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P. Meňovčík navrhol na miesto zapisovateľa v komisii od najbližšieho zastupiteľstva 

povereného riadením mestskej polície  Radoslava Pehaniča. Členovia komisie návrh podporili. 

 

MsZ ruší: 

Zapisovateľa komisie ochrany verejného poriadku Štefana Romana. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

MsZ volí: 

Za zapisovateľa komisie ochrany verejného poriadku Radoslava Pehaniča. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

Komisia výstavby a ÚP – informoval Ing. Olbricht, PhD. 

 

Komisia vykonala obhliadku budov vo vlastníctve mesta a vzala na vedomie zlý technický stav 

budov - viacúčelová sála, kino, ul. Obchodná 439 a 440 (na základe žiadosti o opravu 

obyvateľov obytného domu ul. Obchodná 440) a odporúča navýšiť fond opráv a údržby. 

Priority mesta Strážske na rok 2024:  

Obnova MŠ, oprava miestnych komunikácii a dobudovanie parkoviska ul. Laborecká, ul. 

Vihorlatská 621, 622, ul. Vihorlatská 625, 626. 

Opravy a údržby komunikácií v meste - návrh komisie naplánovať obhliadku miestnych 

komunikácii za účasti poslancov a členov stavebnej komisie v termíne 05/2024 za účelom 

aktualizácie zoznamu ulíc podľa stavu komunikácií.  

 

Zápis z komisie výstavby a ÚP je k nahliadnutiu na sekretariáte primátora mesta. 

 

Vyraďovacia komisia – informoval p. Šandor 

 

Na zasadnutí komisie boli vyradené nefunkčné, neopraviteľné veci MsPS, technických služieb. 

V základnej škole bola vyradená nefunkčná výpočtová technika, v kuchyni nefunkčné, 

znehodnotené veci. 
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Redakčná rada – informovala PaedDr. Dzurillová 

 

Nové číslo novín Naše mesto už  bolo vydané. Ďalšie číslo by malo byť v prvej polovici mája, 

preto je potrebné v predstihu doručiť  články ohľadom Stražčanského jarmoku. 

      

K bodu č. 23: Návrh na určenie mesačného platu primátorovi mesta Strážske. 

 

Ing. Drutár informoval, že podľa § 3 odsek 1 Zákona č. 253/1994 primátorovi a starostovi patrí 

plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve 

vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za predchádzajúci 

kalendárny rok a násobku podľa § 4 ods. 1 alebo násobku podľa § 4 ods. 2. Podľa § 4 odsek 2 

Zákona č. 253/1994 obecné zastupiteľstvo môže tento plat rozhodnutím zvýšiť až o 60 % 

s účinnosťou od 1. januára  2024 plat primátora nasledovne: 

Základný plat primátora mesta Strážske vypočítaný v súlade s § 3 ods. 1 Zákona č. 253/1994 

Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších predpisov sa zvyšuje o 18 %. 

MsZ určuje: 

S účinnosťou od 14.marca 2024 plat primátora nasledovne: Základný plat primátora mesta 

Strážske vypočítaný v súlade s § 3 ods. 1 Zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení 

a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov sa 

zvyšuje o 18 %. 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

Primátor – dávam verejný prísľub, že venujem zo schválených 18 % 10 % na podporu  

kultúrnych a spoločenských akcií v meste. 

 

K bodu č. 24,25: Interpelácie poslancov, Diskusia – Rôzne 

 

O slovo sa prihlásil p. Kunč, ktoré mu poslanci svojim hlasovaním udelili. 

 

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 
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P. J. Kunč bol poverený a požiadaný vlastníkmi bytov bytového družstva Prabyt 

o predloženie problémov občanov, na ktoré nemajú riešenie. Zároveň žiadal o písomné 

vyjadrenie k ich písomnej žiadosti.  

Kontajnerové stojiská na ul. Mierová 628,629  - výjazd zo stojiska je nedokončený, 

neporiadok vnútri stojiska a pri kontajneroch, netriedi sa komunálny odpad, jeden kontajner 

pre bytový dom nestačí. Kedy budú odstránené závady  a kedy budú dokončené stojiská ? 

Primátor - projekt na kontajnerové stojiská nezahŕňal príjazdové komunikácie,  je to 

záležitosť mesta a nebolo ho možné meniť. Mesto vybuduje príjazdové komunikácie na 

vlastné náklady. 

Pred Tescom dochádza k agresívnemu správaniu rómskej komunity k našim deťom.  

Dochádza k rušeniu nočného kľudu, najhoršie v sobotu večer po zatvorení Tesca. 

Pri výstavbe kruhového objazdu sa vybudoval nový prechod pre chodcov, cez ktorý občas 

prechádzajú autá z hlavnej cesty na parkovisko, pričom sú ohrození chodci na chodníku 

a prechode. Je potrebné dať betónové zátarasy. 

Primátor - v strede výjazdu bude umiestnená železná tyč. 

Parkovisko pred bytovým domom F2 a G2 kapacitne nestačí. 

Je veľmi smutné, aby naši dôchodcovia, o ktorých sa nemá kto postarať museli žiadať 

o prijatie do domova sociálnych služieb v okolitých mestách, lebo v Strážskom sa 

neprijímajú.  

Primátor - o tomto probléme sme už dnes diskutovali. Budeme pokračovať v komunikácii 

s predsedom KSK, skúsime predložiť návrh na zmenu kategorizácie tohto zariadenia, 

navrhneme zmenu vlastníka zariadenia aby bolo mesto. Spíšeme petíciu,  podnikneme ďalšie 

kroky, budeme komunikovať aj s ministerstvom. 

Kto je zodpovedný za stav cesty v okolí rieky Laborec smerom ku penziónu Vážka ? Má 

mesto v územnom pláne zabezpečiť výstavbu novej a bezpečnej cesty ? 

Primátor – uvedená cesta sa prejednávala aj na minulom zasadnutí MsZ. Na požiadanie, 

MsPS vykonal úpravy a dosype sa aj ďalšia časť, bude to síce v hutnejšom stave, ale trochu 

lepšie ako v minulosti. Uvedená cesta nie je definovaná ako cesta, ale ako príjazdová 

komunikácia, kde sú viaceré druhy kategorizácii, je potrebné to dať do legislatívneho 

poriadku, aby bolo jasné, ako je definovaná. 

Písomné vyjadrenie bude doručené spoločenstvu vlastníkov bytového spoločenstva Prabyt. 
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MUDr. Jurečková, PhD.: 

 – na ul. Pod hradom je diera na mieste ako sa vychádza na Humenné a aj po celej ulici sú 

nerovnosti. 

- socha na námestí je veľmi čierna, bola dobre ošetrená, aby nezhnila. 

Primátor - sochu som osobne ošetroval, je to iný druh dreva, inej kvality, ešte raz to ošetrím, 

malo by to byť v poriadku. 

- na novom námestí sú na viacerých miestach prasknuté a kolísavé dlaždice, je to ešte 

v záručnej dobe ? 

Primátor - niektoré pásy dlaždíc boli robené iným materiálom, bude to opravené v rámci 

reklamácie u zhotoviteľa tak, ako to má byť. 

 

P. Malík: 

 – fontána na námestí je po pol roku v zúfalom stave, nestrieka tak, ako má, fólia je zlá. 

Primátor – v tom čase, keď sa realizovala fontána, nebolo možné zasiahnuť do projektu 

nejakým zmenovým konaním,  akurát fólia bola hneď pri realizácii reklamovaná z našej strany, 

bola umiestnená ďalšia fólia, ale nedávame tomu dlhú životnosť. 

- na ul. Jahodná, F. Kráľa, Ľ. Štúra, P. Horova sa prepadajú kanály, ulice sú zničené. 

Primátor - bude to zmapované. 

- telekomunikačné káble prevísajú pri domoch od p. Hamaša až po p. Lecákovú. 

Primátor – znovu oslovíme telekomunikácie. 

-na ul. Ľ. Štúra je potrebné orezanie stromov, ktoré presahujú až do chodníka, vyzvať majiteľa, 

ktorý tu dlhodobo nežije. 

P. Kusý – je nutné podať žiadosť o výrub.  

-mesto si nijakým spôsobom nepripomína herca p. Bindasa, ktorý je našim rodákom. 

Primátor - plánujeme zrealizovať tzv. citylightové svetelné múzeum, ktoré bude umiestnené na 

námestí. Je v štádiu návrhov o histórii mesta, o príspevkov, čo budú pripomínať naše mesto, 

bude venované významným osobnostiam, takže aj p. Bindasovi.  

- rozvíja mesto vzájomnú spoluprácu v rámci družby Ukrajinského družobného mesta, plánuje 

sa návšteva na Ukrajinu ? 

Primátor – z ich strany sme boli pozvaní, ale pre zaneprázdnenosť sme neboli na návšteve.  

- prebehla už rekonštrukcia mosta v Krivošťanoch ? 

Primátor – rekonštrukcia neprebehla, rieši sa to súdnou cestou medzi zhotoviteľom 

a objednávateľom. Bol prísľub, že most opraví  na svoje náklady objednávateľ, ktorým je KSK.  
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P. Kusý – riešiť oplotenie cintorína v Krivošťanoch, máme nejakú víziu ako zabrániť 

presakovaniu močovky, bude sa tým mesto zaoberať ? 

Primátor - bolo stretnutie s vlastníkom farmy, je tam problém s presakom. Navrhujeme 

stretnutie zástupcov mesta, MsPS s vlastníkom farmy, aby sa navrhlo riešenie. 

 

Ing. Hajdučko – budú sa riešiť stravné lístky pre dôchodcov, ktorí vypadli po zvýšení 

dôchodkov ? 

Primátor – na stretnutiach v Klube dôchodcov a Jednoty dôchodcov sme sa touto témou 

zaoberali. Nájdeme riešenie, budeme sa touto záležitosťou zaoberať s poslancami. Okrem 

stravovania dôchodcov máme ďalšie sociálne pomoci pre dôchodcov, ako je senior karta. 

 

PaedDr. Matuchová: 

– na parkovisku oproti radovej výstavbe parkujú dlhé autá, ktoré zaberajú pol chodníka, nedá 

sa prechádzať, môže upozorňovať majiteľov áut príslušník MsP ? 

P. Pehanič, poverený riadením MsP - pokúsime sa upozorňovať, vieme komunikovať 

s vodičmi. 

- na starom sídlisku medzi bytovkami obmedziť rýchlosť na 20 km 

 - za viacúčelovou sálou sa zhromažďujú ľudia, robia hluk, hlasná hudba, robia neporiadok. 

Primátor – boli sme to viackrát kontrolovať, boli tam cudzí, MOaPS pravidelne kontrolujú tieto 

priestory. 

- požiadavka občanov obnoviť bielu  farbu parkovacích miest na ul. Mierová a Osloboditeľov. 

- pred bytovým domom na ul. Osloboditeľov obchádzajú závoru a chodia po tráve, kontrolovať 

to, nejak tomu zabrániť,  napr. dať ešte jednu závoru. 

- je možné umiestniť spomaľovače medzi bytovkami ?  

- dôchodcovia žiadajú dorobiť ešte jedno schodisko do bazéna. 

P. Kusý – zaradíme túto požiadavku pri rekonštrukcii bazéna. 

- pred  ul. Vihorlatská zrezať vysoké brezy, vysoký strom pri stojisku na ul. Osloboditeľov,  je 

problém so zrezaním. 

P. Kusý – je potrebné žiadať o povolenie výrubu, všetko podlieha rozhodnutiam. Stojisko 

obopína uvedený strom, je komplikované ho zrezať. Bolo by možnosť zrezať ho použitím 

žeriavu, ale stálo by to dosť finančných prostriedkov.  

- zverejňovať oznámenia o úmrtí aj na cintoríne. 

- sťažnosti pri detskom ihrisku na ul. Komenského, je tam veľa exkrementov psov, hrajú sa 

tam deti. 
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P. Pehanič, poverený riadením MsP – budeme ich upozorňovať a pokutovať, je potrebné to 

nahlásiť v tom čase, keď sa to deje. 

- navrhujem vypracovať na budúce zasadnutie MsZ dodatok k vnútornému predpisu 

Odmeňovanie poslancov za výkon funkcie sobášiacich. 

PaedDr. Matuchová informovala, že svoju odmenu poslanca venovala Jednote dôchodcov a na 

činnosť krúžkov v našom meste. 

 

PaedDr. Dzurillová:  

- sú postačujúce náklady na prevádzku futbalového štadióna, nie sú zaťažujúce ? Je nejaká 

poverená osoba, vzhľadom k tomu, že je tam dlhodobá PNS, na koho sa môžu občania obrátiť, 

kontaktovať v prípade potreby ? 

Ing. Fedorko, riaditeľ MsPS – náklady na prevádzku futbalového štadióna dokážeme 

financovať z vlastných zdrojov, náklady nie sú zaťažujúce. Máme povereného zamestnanca, 

ktorý je hmotne zodpovedný, občania môžu kontaktovať p. Kusého, zamestnanca MsPS. 

- sú už uhradené všetky faktúry za námestie ? 

Primátor – áno všetky faktúry boli uhradené. 

- počas zasadnutia MsZ zabezpečiť internet v zasadačke MsÚ. 

- aký program chystá mesto na Stražčanský jarmok ? 

Primátor podrobne informoval o pripravovanom programe na jarmok, ktorý bude spojený 

s oslavami MDD, sobota bude venovaná hlavne deťom. V rámci schváleného rozpočtu by sa 

rozpočet na jarmok nemal prekročiť. 

 

P. Baánová:  

- v minulosti sme schvaľovali priestory pre Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny, bude to 

reálne, že budú mať kancelárie v našom meste ? 

Primátor – mali sa vyjadriť do 31.01.2024, do dnešného dňa stanovisko nemáme.   

- je niečo nové ohľadom zriadenia hasičského zboru ? 

Primátor - od 01.07.2024 by mal byť hasičský zbor zriadený, dohodneme cenové podmienky.  

 

P. Baánová navrhla, aby hlavný kontrolórovi mesta Strážske vykonal kontroly faktúr od 

spoločnosti Tamalex, s. r. o., Kúpeľská 66, Sobrance.  

 

MsZ žiada hlavného kontrolóra mesta Strážske: 

V zmysle § 18f písm. h) Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení o vykonanie kontroly faktúr 
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od spoločnosti Tamalex, s.r.o., Kúpeľská 66, 073 01 Sobrance. 

T: do zasadnutia MsZ dňa 13.06.2024 

  

Hlasovanie: ZA: Danka Baánová, Ing. Ondrej Drutár, PaedDr. Jana Dzurillová, Ing. Martin 

Hajdučko, MUDr. Dana Jurečková, PhD., Miroslav Kusý, Peter Malík, PaedDr. Eva 

Matuchová, Jozef Meňovčík, Ing. Viliam Olbricht, PhD., Vladimír Šandor 

 

Ing. Drutár: 

 -žiadam vedenie mesta o dôrazný prístup na majiteľa bývalého LDCH, pristúpiť k sankciám, 

aby sa to už pohlo.  

Primátor - budeme ich znova kontaktovať, upozorníme ich v rámci kompetencií stavebného 

zákona. 

- je pravda, že mestu bolo ponúknuté umiestniť radar v meste, bolo to zamietnuté ? 

Primátor – mestu bolo zo strany dopravnej polície telefonicky ponúknuté umiestnenie radaru 

s tým, že vyzbierané financie by boli poukázané štátu. Vzhľadom k tomu, že v budúcnosti by 

mohlo mesto získať financie týmto spôsobom, počkáme kým bude taká možnosť a umiestnime 

radar v meste, kde bude vlastníkom radaru mesto. 

- požiadavka občanov, aby sa materiál MsZ zverejňoval na web stránke mesta. 

- v ktorom mesiaci sa plánuje plátanie dier, stredovou uličkou na starom sídlisku je diera. 

P. Kusý – vieme o tom, bolo to už dvakrát zasypané.  

Primátor – v rámci plánu opráv bude potrebné veľké výtlky čo najskôr opraviť. 

 - cestu v Krivošťanoch dokončiť smerom na koniec ulice. 

Primátor – bola už zrealizovaná rekonštrukcia spodnej časti ulice, je to o  financiách, vieme 

o tom, budeme sa tým zaoberať. 

 

Ing. Olbricht, PhD.: 

-  na chodníku smerom k železničnému priecestiu smerom ku Chemku je neporiadok,  

upozorniť stavebníka, ak sa dá.  

Primátor – chodník nie  je  v správe mesta, ale v správe SSC,  poprosíme, aby dodržiavali 

poriadok. 

 

Mgr. Škutka, hlavný kontrolór požiadal poslancov o spoluprácu, aby predkladali svoje návrhy 

na vykonanie kontrol.  

Primátor v závere rokovania pri príležitosti sviatku Dňa žien odovzdal prítomným 

poslankyniam kvety. 
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U z n e s e n i e   a    z á v e r   č .  2 8 0 / 2 0 2 4 

 

Záver rokovania vykonal primátor mesta, ktorý poďakoval prítomným za účasť a  rokovanie 

o 20,57 hod. ukončil. 

 

 

 

 

Mgr. Mária Hajdučková                     Patrik Magdoško 

   prednostka MsÚ              primátor mesta 

 

 

 

 

 

Overovatelia:   Ing. Ondrej Drutár     Jozef Meňovčík  

   


